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Milí čitatelia! 

     Školský rok sa pomaly končí a určite už všetci netrpezlivo čakáte na prázdniny. Veríme, 

že Vám prázdninový čas spríjemní aj nové číslo nášho školského časopisu Domino 4. 

     V rámci vašich obľúbených rubrík Vám predstavíme školské novinky, dozviete sa, že 

pani učiteľka Gajdošová chytá ryby lepšie ako ktorýkoľvek rybár a  pani učiteľka 

Spačková hravo zvládne šoférovať aj traktor. Spoznáte bližšie svojich spolužiakov, ktorí 

vynikajú v rôznych oblastiach športu či kultúry a presvedčíte sa o tom, že ani našim 

najmenším žiakom nie je ľahostajné životné prostredie. Zabaviť sa môžete opäť čítaní 

vtipov či lúštení osemsmerovky a spoločne s našimi deviatakmi nazriete do poľského 

Krakova či do ďalekého Talianska.     

     Veľmi sa tešíme, že si náš časopis získava medzi vami stále viac verných čitateľov.  Aj 

po prázdninách môžete do nášho časopisu prispievať prostredníctvom SCHRÁNKY, ktorá 

sa nachádza oproti zborovni, kam môžete vhodiť svoje práce, návrhy, pripomienky 

a postrehy. Na všetky sa veľmi tešíme! 

 Prajeme Vám všetkým úspešné ukončenie školského roka, žiadne stresy 

z vysvedčenia a hlavne si cez prázdniny poriadne oddýchnite a načerpajte nové sily, aby 

sme sa v novom školskom roku mohli opäť stretnúť za bránami našej školy! Deviatakom 

želáme úspešný štart v novej školy a veríme, že sa k nám budú s hrdosťou hlásiť 

a s láskou vracať! 

     Príjemnú zábavu pri čítaní časopisu vám praje 

                                                                                                                 

  REDAKCIA ČASOPISU 

 

Redakčná rada 

Šéfredaktor: PaedDr. Denisa Klozíková 

Členovia: Katarína Dovinová, 7.C 

       Janka  Kňazovčíková, 7.C  

                  Veronika Bakošová, 7.A 

       Natália Pašková, 6.A 

      Karin Pipašová,6.A 

       Kristína Horňáková, 6.A 

                  Michaela Vršková, 6.A 

          Nina Melicháreková, 5.A 
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Dňa 10.2. 2016 sa v ZŠ 

Centrum I. v Dubnici nad 

Váhom konalo krajské kolo 

olympiády v anglickom jazyku. 

Našu školu reprezentovali: 

Roland Šimuni z 8.A a Patrik 

Montemayor z 9.C, ktorý 

úspešne reprezentoval našu 

školu a obsadil   1. miesto, 

čím si vybojoval postup do 

celoslovenského kola.   

Vo štvrtok 25.02.2016 sa 

v priestoroch ZŠ Na dolinách 

konalo Krajské kolo 

umeleckého prednesu povestí 

Šaliansky Maťko. Našu školu 

reprezentovala Ema 

Slezáková. Získala krásne 

3.miesto a detská porota jej 

udelila 1.miesto.  

14.3.2016 nás v obvodnom kole 

súťaţe Hviezdoslavov Kubín  

reprezentovali títo ţiaci:   

I. kategória  

J.Lacová (poézia)  1. miesto                            

T.Stašáková (próza) 2. miesto                 

II. kategória  

K.  Zemeková (poézia)                               

V. Juríček (próza) 3. miesto             

III. kategória  

S. Štefánik (poézia)  1. miesto                

Z. Závodná (próza) 3.miesto 

 

V utorok 9.2.2016 pani 

vychovávateľky usporiadali 

pre deti ŠKD  Fašiangový 

karneval.  Masky boli krásne 

a zaujímavé. Všetci 

zúčastnení si na svojich 

maskách dali naozaj záleţať. 

O perfektnú fašiangovú 

náladu sa postaral  DJ 

Ondrej Kriţan. 

 

8.3. 2016 sa na pôde Strednej 

odbornej školy Pod 

Sokolicami  konala technická 

súťaţ ţiakov základných škôl. 

Ţiaci si zmerali sily v kategórií 

robotika. Našu školu úspešne 

reprezentovali ţiaci 8.B Adam 

Kováč, ktorý obsadil 2. miesto 

a Šimon Zemanovič, ktorý 

obsadil 6. miesto. 

Dňa 23. marca 2016 sa ţiak 

našej školy Patrik Montemayor 

z 9.C zúčastnil celoštátneho 

kola Olympiády v anglickom 

jazyku, ktorá sa uskutočnila 

v ZŠ Hlboká cesta 

v Bratislave. V silnej 

konkurencii obsadil  5. miesto 

v kategórii 1B.  

V sobotu 2.4.2016 sa 

v Prievidzi uskutočnil jeden zo 

série GPX turnajov (Grand prix 

mládeţe Slovenského 

šachového zväzu) 

organizovaných na území TN 

kraja. V kategórii do 11r. 

zvíťazil Patrik Orgoň (3.C.) so 

ziskom 5b (5 výhier, 2 prehry, 

0 remíz. V kategórii do 8r. 

zvíťazil Jakub Orgoň (2.B.) so 

ziskom 6,5b (6 výhier, 0 

prehier, 1 remíza), ktorý sa 

týmto fantastickým výsledkom 

zároveň stal aj absolútnym 

víťazom celého turnaja. 

SOŠ stavebná E. Belluša 

zorganizovala pre ţiakov ZŠ 

súťaţ v praktických 

zručnostiach. Ţiaci mali 

moţnosť sa predviesť 

v kategóriách  práca s drevom, 

práca s kovom , maliarske 

práce a murárske práce. Našu 

školu reprezentovali: R. 

Šimuni, R. Haljak, Š. Bulejko, 

B. Harušťák, E. Holčák, M. 

Jánošík. Najúspešnejším 

z našej „partie“ bol Š. Bulejko 

z 8.B triedy - 2.miesto. 

Školské novin(k)y 

V nedeľu 14.2. 2016 naši ţiaci 

a ţiaci zo  ZŠ Východná 

odcestovali na lyţiarsky 

výcvik. Lyţovalo sa naplno 

kaţdý deň od 9-tej do 14-tej, 

okrem pondelku, kedy bolo 

lyţovanie pre silný dáţď 

skrátené. Večerný program 

začínal pravidelne o 19-tej 

hodine a po kaţdovečerných 

„protestoch“ všetko ukončila 

večierka o desiatej. 
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V utorok 19.4. sa ţiaci 3.-9. 

ročníka zúčastnili 

výchovného koncertu v kine 

Hviezda pod názvom Od 

klasiky tvorivo k popu. 

Piati mladí umelci, hráči na 

sláčikové a bicie 

nástroje,  nám predviedli 

piesne z vlastnej tvorby, 

vysvetlili techniku hry na 

jednotlivé nástroje, 

pridali  pôsobivé ukáţky, 

podali základy vzniku 

elektronickej hudby. 

Dňa 28. apríla 2016 zavítali do 

Bziniec pod Javorinou víťazi 

okresného kola umeleckého 

prednesu poézie a prózy. Našu 

školu reprezentovali T. 

Stašáková a krásne 2. miesto 

v krajskej prehliadke 

umeleckého slova získala E. 

Slezáková. 

V pondelok 23.05.2016 sa ţiaci 

6.A  a 6.B zúčastnili besedy s 

úspešnou spisovateľkou 

Barborou Kardošovou. Pracuje 

ako úspešná scenáristka, 

reţisérka a spisovateľka. Do 

dnešného dňa jej vyšlo 15 

románov pre dospelých 

a napísala aj mimoriadne 

obľúbenú knihu pre deti Traja 

kamoši a fakticky fantastický 

bunker. 

Dňa 22. apríla 2016 sme si 

pripomenuli Deň  Zeme. Pri 

tejto príleţitosti sa ţiaci 2. B 

a 2. C spolu s triednymi 

učiteľkami rozhodli vyčistiť 

zeleň v okolí  rieky Váh. 

Odpadu a neporiadku sa našlo 

neúrekom. Všetky deti 

svedomito zbierali aj tie 

najmenšie smeti, ktoré 

zbadali. 

 

Naši šiestaci majú tento 

školský rok prvýkrát predmet 

FYZIKA a aj preto  29. apríla 

boli na fyzikálnej exkurzii vo 

vedeckom centre VIDA na 

výstavisku v Brne. Ţiaci si 

vyskúšali interaktívnou formou 

veľké mnoţstvo  fyzikálnych 

pokusov  a javov, oboznámili sa 

s fungovaním a princípom 

mnohých fyzikálnych 

zákonitostí. 

 

Slovenský atletický zväz v 

spolupráci s AK Spartak 

Dubnica dňa 30. mája 2016 

usporiadal preteky, kde sa ţiaci 

a ţiačky ročník narodenia 2003 

a mladší zúčastnili behov: 

chlapci 1000 m, dievčatá 600 m 

a štafiet 4x60m. Lenka 

Birošíková, Krin Háhnová, 

Monika Skovajsová, Tamara 

Balajová Dievčatá v štafete 

na 4x60m sa umiestnili na 2. 

mieste. 

 Naši  najmladší futbalisti 

pod vedením p. Losonszkého 

sa zúčastnili futbalovej 

súťaţe McDonald.cup. Po 

skupinových víťazstvách   

proti ZŠ Horná Súča a ZŠ 

Melčice  si naši chlapci 

zaistili miestenku do 

semifinále. Zápas proti ZŠ 

Soblahov  nakoniec vyhrali  a 

prebojovali  sa do samotného 

finále. Tu však  narazili na 

celoslovenského víťaza z 

minulého roku. Veľká 

gratulácia k peknému  2. 

miestu. 

Dňa 18. mája 2016 sa ţiaci 

7. ročníka zúčastnili exkurzie 

do Banskej Štiavnice, kde 

navštívili Banské múzeum 

v prírode – štôlňu 

Bartolomej. Ţiaci si 

prezreli  nadzemnú 

a podzemnú expozíciu, kde 

videli  ukáţky baníckych 

pracovísk a ťaţobných 

zariadení. 

4.6.2016 na Majstrovstvách 

Slovenska v zrýchlenom šachu 

v Ruţomberku si náš ţiak Jakub 

Orgoň (2.B) vybojoval 

prvenstvo a zároveň získal titul 

MAJSTER SLOVENSKA 

v rapid šachu mládeţe, 

kategória CH08. 
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      Rozhovor s pani      

     učiteľkou Mgr.  

Nadeţdou Gajdošovou  
 

Dlhé štíhle nohy, elegantná chôdza, blonďavá hriva a ţiarivý úsmev – to sú 

hlavné devízy mimoriadne obľúbenej a vţdy dobre naladenej pani učiteľky, 

zástupkyne pre 1.stupeň , Mgr. Nadeţdy Gajdšovej . Prinášame Vám rozhovor 

s touto úţasnou pani učiteľkou, ktorej obľúbená farba je modrá, počúva hudbu 

skupiny Kabát, najradšej má jedlo, ktoré nemusí variť, jej obľúbeným zvieraťom je 

kôň  a ak sa v budúcom ţivote narodí ako 

zviera, určite z nej bude tiger! Začítajte sa 

spolu s nami a dozviete sa  mnoţstvo 

zaujímavostí.  

 

Podľa čoho ste vybrali zamestnanie? 

Moji starí rodičia boli učitelia a od 

malička som nechcela byt ničím iným ako 

učiteľkou. 

Ako dlho uţ učíte v tejto škole? 

Od roku 1985,  takţe si to môţete 

vypočítať (30 rokov, poznámka 

redakcie).  

Aký predmet najradšej učíte a prečo? 

Bavia ma všetky predmety, ale ak si mám 

vybrať jeden, tak asi najradšej mám 

matematiku.  A prečo? Neviem, baví ma. 

Ako zástupkyňa uţ nie ste triednou 

učiteľkou.  Chýba Vám triednictvo?   

Áno, veľmi. Síce som stále s deťmi, ale 

chýbajú mi deti, ktoré by boli iba „moje“. 

Vieme z vlastnej skúsenosti, ţe ste boli 

výbornou triednou učiteľkou! Koľko 

tried ste vlastne mali?   

Vţdy som mala svoju triedu,  skoro 

tridsať rokov s výnimkou materskej 
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dovolenky s mojimi dvoma 

synmi. Bolo ich sedem. 

Spomínate si na svoju 

triednu učiteľku na druhom 

stupni? 

Veľmi dobre,  mala som ich 

síce niekoľko,  ale jednej 

z nich učím vnučku a druhá 

bola mojou kolegyňou 

niekoľko rokov. 

Pamätáte si na svojho  

obľúbeného učiteľa zo základnej školy?  

Bola to moja učiteľka matematiky na 

druhom stupni, volala sa Marta Rosecká. 

Bohuţiaľ, zomrela keď som nastúpila do 

tejto školy ako 

učiteľka, bola 

veľmi prísna, 

detská sa jej 

báli,  ale 

matematiku 

vedela naučiť 

výborne! 

Akú najhoršiu 

známku ste 

dostali na 

vysvedčení 

a z akého predmetu bola? 

Trojku. Pravdepodobne z fyziky a bolo 

to aţ na strednej škole 

Boli ste vzorná ţiačka alebo ste občas  

robili neplechu? 

Moji bývalí učitelia hovoria, ţe som bola 

vzorná ţiačka, ale ja si myslím, ţe som 

bola normálna ţiačka. 

Teda občas som aj niečo 

vyviedla.  

Aké bolo vaše najväčšie 

šibalstvo? 

To som bola ešte malá, 

nechodila som ešte do 

školy a zadrhla som 

mojim starým rodičom 

kačičky, lebo som ich 

učila potápať . 

V akom inom povolaní si viete sama seba 

predstaviť? 

Nikdy som nechcela robiť nič iné, takţe 

som nad tým nikdy neuvaţovala. Keby 

som sa znovu narodila, asi by som bola 

opäť učiteľkou. 

Čo najradšej robíte vo voľnom čase? 

Chodím na 

ryby. 

Prečo sa 

zaujímate 

o rybárstvo, čo 

Vás k tomu 

priviedlo?   

Manţel je 

dlhoročný 

rybár. Keď sme 

mali malé deti, 

chodievali sme k vode spolu s ním. 

A starosti okolo detí sú aj mimo domu. 

Keď chalani vyrástli a nepotrebovali 

toľko pozornosti, bolo nudné sedieť pri 

vode len tak. A tak som sa chopila udice 

a viac mi nebolo treba... 
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Aký bol Váš najväčší úlovok? 

Kapor 13,5 kg. Ale veľmi ma potešil aj 

skoro metrový jeseter.  

Ţena – rybárka je medzi rybármi skôr 

výnimkou. Pri chytaní rýb treba vraj byť 

ticho. Nerobí Vám to ako ţene problém 

? 

Vôbec nie, narozprávam sa v škole dosť 

 .  

Je to pre ţenu náročné? Vyberáte si 

sama ryby z vody alebo potrebujete 

občas pomoc?  

Náročné to nie je, keď viete ako na to. 

Na udici si dotiahnem rybu k brehu sama 

( moja udica = moja ryba  ). Pri 

podoberaní do podberáka si navzájom 

pomáhame. To je normálne aj medzi 

rybármi – chlapmi. 

Na aké návnady najčastejšie chytáte?  

Najčastejšie dávam na háčik pelety 

rôznych príchutí ( značku nepoviem, lebo 

mi neplatia za reklamu  ) , ale aj 

boilies. Dnešné rybárčenie je hotová 

veda. 

Podarilo sa Vám uloviť aj nejaké 

kuriozity? Napríklad topánky, konzervy, 

.... ?  

Ak sa dá medzi kuriozity zaradiť kačica, 

tak áno. 

Poznáte aj iné ţeny – rybárky?  

Poznám, ale naozaj ich je veľmi málo. 

Chlapov – rybárov je kvantum. Napríklad 

v novom Meste nad Váhom majú 

maximálne dve ţeny – rybárky. 

V Trenčíne nás je viac, tu bývajú aj 

ţenské preteky. Stretávam sa s tým, ţe 

sú muţi prekvapení, keď zistia, ţe som 

rybárka.  

Sú aj z Vašich detí rybári? 

Ako deti boli obidvaja, teraz uţ len 

mladší.  

Keby ste ulovili zlatú rybku, aké by boli 

Vaše tri ţelania? 

Šťastie a zdravie pre všetkých, ktorých 

mám rada a na ktorých mi záleţí. Ak by 

to mala byť materiálna vec, tak chcem 

chytiť nejaký poriadny úlovok, aspoň 20- 

kilového kapra a z jedného jazera, kam 
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chodíme, uloviť jesetera veľkého aspoň 

1,80 metra. 

Poďme ešte späť do školy. Keby ste 

mohli niečo zmeniť v našej škole, čo by 

to bolo? 

Zútulnila by som triedy novým nábytkom. 

Čo sa Vám nepáči na dnešných  mladých 

ľuďoch? Myslíte si, ţe sú horší, ako boli 

mladí ľudia predchádzajúcich generácií? 

Sú iní. Nevedia medzi sebou 

komunikovať bez telefónov, počítačov. 

Nevedia si vymyslieť hru, chýba im 

fantázia. Aţ priveľmi ţijú vo virtuálnom 

svete a pri stretnutí tvárou v tvár 

nedokáţu komunikovať. Veľmi mi vadí 

neporiadok, ktorý po sebe deti 

zanechávajú na chodbách. Stačí sa 

pozrieť na porozhadzované ovocie 

v piatok v šatniach. Neváţia si ani svoje 

vlastné veci, ani tie, ktoré tu dostávajú. 

Keď niečo stratia či zabudnú, vôbec im 

to nevadí, veď mama kúpi nové. Treba 

ich naučiť váţiť si veci a váţiť si aj 

maličkosti. 

Keby ste mali moţnosť stretnúť sa 

s ktoroukoľvek významnou osobnosťou 

z histórie, kto by to bol a prečo? 

Bol by to Nicholas Winton. Prejavila by 

som mu úctu za to, ţe na začiatku 

2.svetovej vojny zachránil 669 

slovenských a českých detí. Našiel im 

v zahraničí rodiny, ktoré sa ich ujali. 

Inak by skončili v koncentračných 

táboroch. 

Pani učiteľke ďakujeme za rozhovor 

i za moţnosť nahliadnuť do jej 

súkromného archívu fotografií!!! 

 

Pripravili: Karin Pipašová, Natália 

Pašková, 6.A 
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Naši úspešní žiaci 

Kaţdý sa rád pochváli svojimi úspechmi a úspechmi svojich blízkych. A my sa 

šikovnými ţiakmi chválime veľmi radi! Veď aj máme byť na čo právom hrdí, pretoţe 

v našej škole sú ţiaci, ktorí majú nielen excelentné vedomosti, ale sú šikovní aj 

v iných odboroch – v športe, v prednese, v šachu a v mnohých iných disciplínach. 

Kaţdý rok sú niektorí naši ţiaci ocenení aj primátorom mesta ako najvýraznejšie 

detské osobnosti mesta Trenčín. Poďme sa pozrieť aspoň na pár z nich. 

 Ema Slezáková, ţiačka 6.B triedy, umelecký prednes 

Odmalička miluje zvieratá, hudbu, spev a tanec. Jej 

najväčšou vášňou je však recitácia. V roku 2015 sa 

v krajskom kole recitačnej súťaţe Hviezdoslav Kubín 

umiestnila na 2. mieste a v roku 2016 dosiahla najvyššiu 

métu – postup do celoslovenského kola tejto súťaţe.  

Podľa jej vlastných slov, pri recitovaní sa cíti 

prirodzene, akoby sa narodila pre básne.  Nesmierne 

vďačná je pani učiteľke Strempekovej, ktorá ju 

inšpirovala a viedla k víťazstvám v súťaţiach.  Emkin 

blízky vzťah k materinskému jazyku je pre mnohých 

prekvapením, pretoţe do svojich šiestich rokov nevedela 

takmer vôbec rozprávať po slovensky. Jej hlavným jazykom bola angličtina, keďţe 

dlhodobo ţila so svojou rodinou v zahraničí. 

Okrem jazykov sa Ema venuje tancu a spevu.  Ako členka tanečnej skupiny Campanillas 

sa v tomto roku stala vicemajsterkou Slovenska vo výrazových tancoch a plesových 

choreografiách. Jej najväčším osobným prianím je adoptovať si psa z útulku. 

V budúcnosti by chcela študovať herectvo alebo cudzie jazyky. 

Patrik Montemayor, ţiak 9.C triedy, anglický jazyk 

Patrik je úspešným riešiteľom celoštátneho kola anglickej olympiády, 

na ktorej obsadil 5. miesto v kategórií 1B, kam postúpil z 1. miesta 

krajského aj okresného kola. Vo všetkých kolách dominoval 

v konverzačnej časti   anglickej olympiády, takţe môţeme povedať , 

ţe v anglickej konverzácii je najlepší na Slovensku. Okrem toho 

Patrika zaujíma história, najmä problematika svetových vojen. 

Aktívne sleduje dianie vo svete a v  politike. Jeho vášňou sú lietadlá, 

má ambíciu stať sa dopravným pilotom,  minimálne schopnosťou 

komunikovať v angličtine je uţ na túto pozíciu pripravený.  My mu 

v naplnení jeho snov budeme drţať palce! 
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Katarína Blašková, ţiačka 6.A, fitnes 

Katka je  úspešnou reprezentantkou Slovenska v 

detskom fitness - je nielen výbornou, usilovnou a 

zodpovednou ţiačkou, ale aj veľmi úspešnou 

športovkyňou. Od svojich piatich rokov trénuje pod 

vedením tréneriek Marianny Holbovej a Andrey 

Masárovej vo fitness  Gabrhel  Trenčín. Vo svojej 

kategórii sa vypracovala medzi európsku a svetovú 

špičku. Uţ viackrát bola medailistkou na  

Majstrovstvách Slovenska, na posledných ME v 

Budapešti obsadila 2. miesto a na MS v Novom Sade 

v Srbsku krásne 3. miesto. Katka sa stíha popri 

náročných tréningoch venovať aj gymnastike. Po úspešných súťaţiach sa vţdy teší 

domov na svojich verných kamarátov - dvoch psíkov. A ešte horúca novinka, Katka sa 

tento pondelok vrátila z MS v Srbsku, kde vo svojej kategórii spomedzi 29 dievčat 

získala fantastické 2. miesto.  

 

 

Ema Pápištová, ţiačka 4.C triedy,  karate 

Ema je i vo svojom detskom veku úspešnou 

reprezentantkou v karate. Súťaţí uţ piaty rok, pričom 

v posledných troch rokoch zbiera zo súťaţí len pódiové 

umiestnenia. Fantastickým športovým rokom bol pre Emu 

posledný rok, kde pod vedením trénera Miroslava Ďuďáka 

na Svetovom pohári v Hradci Králové obsadila v kata 

i v kumite 1. miesto, na Majstrovstvách Slovenska v kata 3. 

A v kumite 1. miesto a celkovo v Slovenskom pohári v kata 

i v kumite 1. miesta. 

Emka sa venuje karate uţ od svojich 4 rokov. Bola sa 

pozrieť na staršieho brata, keď mal tréning a od toho 

momentu jej tento šport učaroval. Verí, ţe sa karate 

stane olympijským športom a jej najväčšou túţbou je 

dostať sa na olympiádu. Okrem karate ju baví tieţ beh a vozenie na pennyboarde. Emka  

má veľmi rada zvieratká, najmä psov a dvoch má aj doma. V škole má najradšej telesnú 

výchovu a na rozdiel od svojich rovesníkov takmer vôbec nesleduje televíziu.  
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Školský klub detí – Tvorivé dielne 

Ako lepšie si môţu rodičia predstaviť popoludnie strávené so svojimi deťmi, ako 

pri tvorivej činnosti, kde sa veľa naučia nielen o sebe, ale aj o schopnostiach svojich 

detí? A takéto popoludnie bolo 13. mája 2016, 

kedy deti a ich rodičia spoločne tvorili portrét 

a africkú masku zo sadrových odliatkov, ktoré 

si mohli po skončení práce odniesť domov. Ako 

sami vidíte, kaţdá maska bola umeleckým 

dielom, ktoré vypovedalo o skutočnom záujme 

pri jeho tvorbe a veľkej dávke fantázie a predstavivosti, 

ktorú deti vloţili do jednotlivých diel. Je úţasné, ak si 

rodičia nájdu čas pre svoje deti  a svojím prístupom 

a prejavom im takto dávajú ten 

najlepší príklad do ţivota. 

V dnešnom uponáhľanom svete je spoločné trávenie času detí 

a ich rodičov, ţiaľ, často zriedkavé. Toto milé a mimoriadne 

tvorivé stretnutie  pripravili a viedli naše skvelé  

vychovávateľky ŠKD Ingrid Duţeková a Bc. Dagmar 

Stanislavová.  

Pani vychovávateľky vedú s deťmi celoročne krúţok s názvom Tvorivé dielne, kde 

podporujú kreativitu detí a kde takéto tvorivé popoludnia zaţijete rozhodne častejšie. 

Tento krúţok bude určite dobrou voľbou pre kaţdé dieťa aj v budúcom školskom roku. 

A my sa uţ teraz tešíme na šikovné ruky našich ţiakov 1.stupňa a ich rodičov! Ich tvorbu 

budeme pozorne sledovať a aj v budúcnosti Vám ju predstavíme.                
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 Futbaloví majstri z AS     

Trenčín  v ŠKD 

O tom, ţe Školský klub detí nezaháľa a neustále 

pripravuje pre deti rôzne akcie sa môţete pravidelne 

presvedčiť na stránke našej školy. Jednou z takýchto 

akcií, ktorú si pod patronát zobrali pani vychovávateľky 

Mgr. Klaudia Prekopová a Mária Holcingerová, bola aj 

návšteva majstrov 

z klubu AS Trenčín, ktorá sa uskutočnila dňa 18. 5. 

2016.  Naši futbaloví majstri pod vedením trénera 

Martina Ševelu priniesli deťom do ŠKD ukázať obe 

trofeje pre víťaza Slovnaft cupu a víťaza Fortuna ligy, 

ktoré získali v sezóne 2015/2016. Deti v dresoch AS im 

pripravili špalier a búrlivo ich privítali na pôde našej 

školy. Futbalisti AS svojimi výkonmi počas sezóny, kedy 

získali 78 bodov a nastrieľali 71 gólov, sa stali pre deti 

pozitívnymi vzormi. Mená ako Matúš Bero, Martin 

Šulek, Gino van Kessel či Lukáš Skovajsa  budú ešte 

dlho rezonovať v rozhovoroch medzi deťmi.  Celú 

akciu moderoval Patrik Vígh a aby to nemali hráči 

aţ také jednoduché, deti si pre nich pripravili 

súťaţ v dosiahnutí najväčšieho počtu hlavičiek. 

Búrlivá atmosféra vyvrcholila autogramiádou 

a mnohé deti si urobili s futbalistami obľúbené 

selfie.  Celé dianie bolo snímané regionálnou 

internetovou televíziou Trenčiansky terajšok.  Reportáţ si môţete pozrieť na uvedenom 

linku: http://www.tv.trencianskyterajsok.sk/futbalisti-vyvolali-na-skole-osial/.  

 

 

http://www.tv.trencianskyterajsok.sk/futbalisti-vyvolali-na-skole-osial/
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Ako sme si uctili Deň Zeme 

na 1.stupni 

Ţiaci z 2.D triedy 

sa spolu s  pani učiteľkou Mgr. Oľgou 

Teskovou  rozhodli 22. apríla na Deň Zeme 

vymeniť školu za ozajstnú prírodu - presne 

povedané les. Vyuţili blízkosť krásneho lesoparku 

Brezina v Trenčíne. Hneď na začiatku lesa začali s pozorovaním rastlín. Spoznávali 

stromy podľa tvaru listov a kôry. Na zemi pod listami našli veľa klíčiacich rastlín a zopár 

chrobáčikov. V čerešňovom sade objavili spílené kmene stromov a pokúsili sa podľa 

letokruhov zistiť, aké boli staré. Deti si poobzerali aj 

staré hradby Trenčianskeho hradu. V lese trávili čas 

hraním rôznych hier. Ich prostredníctvom sa pokúsili 

les spoznávať nielen očami, ale aj sluchom 

a neposednými detskými noštekmi. A viete o tom, ţe 

sa dá v lese aj kresliť, hoci nemáte so sebou 

farbičky? Skúste to! Druháci si to vyskúšali a prišli na 

to, ţe sa dá farbiť trávou, listami, konárikmi, hlinou aj 

kôrou. Čas beţal  a deti sa museli vrátiť do školy. 

Na spiatočnej ceste ešte  zbierali smeti, ktoré 

tam odhodili nezodpovední ľudia. Deťom a pani 

učiteľke sa takéto vyučovanie v prírode veľmi 

páčilo! 
.............................................................................................. 

 

Triedy 2.B 

a 2.C sa spolu so 

svojimi triednymi pani učiteľkami Mgr. Zuzanou Sýkorovou 

a Mgr. Janou Kosovou rozhodli osláviť Deň Zeme čistením 

zelene  v okolí našej rieky Váh. Bol veľmi pekný slnečný deň 

a upratovanie im išlo od ruky. Odpadu a neporiadku sa našlo 

neúrekom. Všetky deti svedomito zbierali aj tie najmenšie 

smeti, ktoré zbadali. Je aţ nepochopiteľné, čo všetko sú ľudia schopní odhodiť do 

prírody! Najväčším kusom odpadu bol nárazník z osobného auta. Šikovní chlapci z oboch 
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tried sa chopili roboty. Dievčatká sa statočne 

predierali zeleným porastom s pomerne ťaţkým 

vrecom nazbieraného všakovakého odpadu. Po 

necelej hodinke  boli hotoví. S príjemným pocitom 

všetky deti  odchádzali späť do školy. Všetkých 

hrial  pocit spokojnosti, ţe sa  svojím 

pričinením zapojili do tejto hromadnej akcie, ktorá 

má za cieľ očistiť 

a skrášliť naše ţivotné prostredie. Kaţdý človek na našej 

planéte by sa mal zamyslieť nad sebou, či aj mimo Dňa 

Zeme robí niečo pre prírodu. 

 

 

GALERKOVO  

Triedy 3.A a 3.B absolvovali so svojimi triednymi 

učiteľkami Mgr. Soňou Bellovou a Mgr. Janou Losonszkou 

návštevu historických, kultúrnych pamiatok spojenú 

s návštevou galérie a oboznámili  sa s tvorbou súčasných 

výtvarníkov.  Najskôr  navštívili  Kniţnicu M. Rešetku  v 

oddelenie detskej literatúry, kde si ţiaci mali moţnosť 

vybrať knihy. Potom sa presunuli do  Galérie M. A. 

Bazovského, kde si pozreli výstavu dvoch súčasných umelcov – Ivony Ţirkovej a Marka 

Vrzgulu, s ktorým sa mali moţnosť aj odfotiť. Ţiaci boli zapojení 

do rôznych aktivít a najlepšou aktivitou bolo výtvarné zobrazenie 

inšpirované tvorbou, ktorú predtým videli.  Nasledovala prehliadka 

námestia, kde sú vybudované lavičky venované našim športovcom.  

Zastavili sa tieţ pri Morovom stĺpe, ktorý slúţi  ako pamiatka na 

ľudí, ktorí zomreli na epidemiologické ochorenie. Na záver  sa šli 

pozrieť  do hotela Elizabeth na nápis na hradnej skale.  
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Beseda s Bar borou   

               „Babčou“ Kardošovou 

V pondelok 23.05.2016 sa ţiaci 6.A  a 6.B zúčastnili besedy s úspešnou 

spisovateľkou Barborou Kardošovou. Stretnutie dohodol pán Rendek, za čo mu patrí 

veľká vďaka! Barbora Kardošová je rodáčka z Trenčína. Po štúdiu na Gymnáziu Ľ. Štúra 

v Trenčíne vyštudovala filmovú dramaturgiu a scenáristiku na VŠMU v Bratislave. 

Pracuje ako úspešná scenáristka, reţisérka a spisovateľka. Vedeli ste napríklad, ţe 

reţírovala skupine Desmod videoklip k piesni Lavíny? Taktieţ spolupracovala s televíziou 

JOJ na projekte Česko – Slovensko má talent. Do dnešného dňa jej vyšlo 15 románov pre 

dospelých a napísala aj mimoriadne obľúbenú knihu pre deti Traja kamoši a fakticky 

fantastický bunker. O tejto knihe ale aj o mnohých iných záţitkoch sa porozprávala 

s našimi ţiakmi a odpovedala na ich zvedavé otázky.  

Z čoho vznikla prezývka Babča? Je to 

len skratka mena alebo to znamená 

niečo iné?  

Áno, je to skratka mena a vymysleli si to 

moji rodičia. Volali ma uţ od úplného 

detstva. Podpísala som sa na svoju knihu 

Babča, lebo som si myslela ţe si to deti 

ľahšie zapamätajú. 

Pracujete ako filmová a televízna 

scenáristka, robíte reklamy 

a propagáciu televíziám, píšete 

knihy... - kedy to všetko stíhate?  

Ja mám takú skúsenosť, ţe čím toho 

viac človek má, tým je to lepšie. Je to aj 

tým, ţe svoju prácu milujem a je to pre 

mňa vlastne zábava. 

Ktorá z týchto činností Vás najviac 

baví? 

Písane ma baví najviac zo všetkého.  

 

 

 

 

 

 

Kde čerpáte námety a inšpiráciu pre 

svoje diela ?  

Sú to moje záţitky. To je prvé pravidlo 

písania knihy -  musíte to zaţiť, 

nemôţete si to hneď vymyslieť. 

Dá sa pri písaní kníh dodrţiavať 

nejaká pravidelnosť ?  

Dá sa, ale ja to tak nerobím. Ale  

napríklad knihu Sladko v ústach som sa 

snaţila písať pravidelne. No neosvedčilo 

sa mi to. 



17 
 

Prezraďte nám, koľko času najviac 

a koľko najmenej Vám trvalo napísať 

knihu, a ktoré knihy to boli?  

Všetky knihy som písala plus - mínus 1 

rok môjho ţivota. Ale najdlhšie mi trvalo 

napísať knihu Sladko v ústach. 

Dávate svoje diela niekomu prečítať, 

kým ich ponúknete vydavateľstvu ?  

Samozrejme, ţe ju dávam niekomu 

prečítať, najčastejšie môjmu otcovi. 

Opravujete niektoré knihy podľa 

názoru iných ľudí, ktorým ste knihu 

dali prečítať ešte pred vydaním? 

Áno, samozrejme. Ale väčšinou nie sú 

pripomienky závaţné. 

Aj sa Vám niekedy stalo, ţe ste 

napísali nejaký scenár alebo knihu 

a napokon skončil v koši ? 

Nie, ešte nikdy sa mi to nestalo. 

Keď ste boli malá, patrili ste 

k vášnivým čitateľom kníh? Aký typ 

literatúry Vás baví ?  

Nie, nebola som nikdy vášnivým 

čitateľom, ale čítala som rada. 

Mala som veľmi rada napríklad 

knihu Mikulášove prestávky.  

Chceli ste byť spisovateľkou 

a scenáristkou uţ od detstva ? Čím 

ste chceli byť ?  

Keď som bola malá, určite som nechcela 

byť scenáristkou. Ako kaţdé malé 

dievča som chcela byť baletkou 

a veterinárkou, to bolo mojím snom 

v detstve. 

Keď sme uţ v škole, aký bol Váš 

najobľúbenejší predmet? 

Najobľúbenejší bol telocvik a branné 

cvičenia (dnešný OČAP, poznámka 

redakcie). Najradšej som bola,  keď sme 

nemuseli strieľať.  

Vo svojej knihe ste hovorili  o bunkri. 

Skutočne ste ho mali?  

Áno, naozaj existoval. Mala som bunker 

na Brezine s mojou kamarátkou Mončou. 

Určite tam ešte niekde je, ale 

neprezradím vám, kde presne, lebo to je 

tajné ! 

Kedy väčšinou píšete knihy ? 

Píšem knihy vtedy, keď mám 

čas. Keď je všade ticho 

a všetci spia.  
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Ako ste spokojná so svojou 

ilustrátorkou? Koľko pribliţne trvá, 

ilustrácia knihy ?  

Katka Slaninková je fantastická! Som 

s ňou veľmi spokojná. Zilustrovať knihu 

jej trvá  dlhšie, pretoţe si vybrala 

ťaţšiu  techniku kreslenia, ktorá je ale 

veľmi pekná. Veď si všimnite napríklad 

obrázok koňa v kniţke – je utvorený 

z obrovského mnoţstva čiar, ktoré spolu 

vytvárajú fantastický dojem! Prezradím 

vám, ţe uţ mám napísané aj pokračovanie 

knihy Traja kamoši a fakticky 

fantastický poklad a práve je u Katky, 

aby knihu zilustrovala. 

Ako píšete? Priamo do počítača alebo 

najskôr ručne do zápisníka? Nosíte pri 

sebe nejaký zápisník pre prípad, ţe by 

Vás kdekoľvek  prepadla inšpirácia? 

Väčšinou píšem 

do počítača. 

A jasné, mám 

zápisník, nosím 

ho všade so 

sebou. 

Zapisujem si do neho všetko. Ale uţ je 

dotrhaný. Keď nemám po ruke notes, 

mám všelijaké útrţky papiera.  

Písali ste niekedy knihu opačne? Ţe 

ste najskôr napísali záver a aţ potom 

začiatok ?   

Nie, vţdy idem pekne od začiatku. 

Väčšinou ani sama neviem,  ako to celé 

skončí. Najskôr si musíte utvoriť 

postavu, dať jej charakter.. 

Ktorú knihu ste napísali ako prvú? 

Bola to kniţka o scenáristovi. Ani som ju 

nechcela vydať, bola to moja diplomová 

práca. Volá sa Šialene milovaná. 

Ďakujeme veľmi pekne za rozhovor 

a tešíme sa na vaše ďalšie kniţky ! 

Natália Pašková, Karin Pipašová, 6.A 
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Krakov - 

Osvienčim 

Dňa 26.05.2016 sa uskutočnila 

uţ tradičná exkurzia deviatakov do 

Krakova a Osvienčimu. Cesta autobusom bola trošku náročnejšia, keďţe sme mali 

v autobuse neskutočné teplo. Na Orave sme sa 

stretli so zráţkou kamiónu a autobusu a museli 

sme čakať v kolónach. Keď uţ sme sa šťastne 

dopravili do Krakova, prešli sme sa okolo hradu 

Wawel, pozreli sme si Kostol Panny Márie 

a prešli sa po námestí. V skorých poobedňajších 

hodinách sme 

odcestovali do 

Osvienčimu – do mesta mŕtvych duší. Najskôr 

sme navštívili prvý tábor – Auschwitz, kde sme 

si pozreli s pánom sprievodcom kamenné bloky, 

v ktorých  boli uväznení, nútení ţiť a pracovať 

Ţidia, Rómovia, Poliaci a pod. V týchto barakoch 

sme videli nielen to, ako tu ľudia spávali, jedli, 

umývali sa, ale aj ich skutočné vlasy, protézy, 

kefky, kufre, topánky a dokonca aj ich fotky 

s dátumom a miestom narodenia a dátumom 

smrti. Od sprievodcu sme sa dozvedeli 

mnoţstvo informácii, o ktorých sa nám ani len 

nesnívalo a veľa skutočných príbehov 
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spojených s ľuďmi, ktorí tu ţili. Napríklad o 

„zakomplexovaných maniakoch“, ktorí mali  

rodiny a i napriek tomu tu trýznili, bili 

a zabíjali väzňov. Príbehy o malom chlapcovi 

s jabĺčkom, ktorého keď zbadal 

zamestnanec tábora, okamţite ho ubil na 

smrť a s jabĺčkom a úsmevom na perách odišiel späť do kancelárie. Alebo príbeh 

o dieťati s bábätkom na rukách, ktorý  nás na pár sekúnd naozaj zamrazil. 

Navštívili sme aj plynové komory, v ktorých sme 

sa naozaj necítili príjemne. Okrem iného tu 

doktor Mengele robil rôzne pokusy na deťoch 

i dospelých ľuďoch. Toto prostredie bolo pre 

nás naozaj hrôzostrašné a ostnaté drôty okolo 

celého tábora len umocňovali hrôzostrašný 

dojem.   

Neskôr sme sa presunuli do druhého tábora – Birkenau. Tu sme si mohli 

pozrieť hlavne drevené stajne, kde bývali najmä ţeny a deti. Samozrejme – 

oddelene. Videli sme tu ich hygienické 

pomery, miesta, kde spali alebo kde sa 

umývali. Pán sprievodca nám hovoril príbeh 

o Dine, ktorá si zachránila ţivot tým, ţe 

deťom nakreslila obraz z ich obľúbenej 

rozprávky Snehulienka a sedem trpaslíkov. Po 

tomto čine bola aj so svojou matkou 

oslobodená z tábora. Preslávila sa svojou 

maľbou aj vo svete a všetky americké deti poznajú jej meno. Ich toalety 

predstavovali len dlhé rady dier v zemi.  
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Exkurzia bola zakončená dlhým 

rozprávaním pána sprievodcu o rôznych 

situáciách, ktoré tu nastali a dozvedeli sme sa 

veľa o skutočných ľuďoch, ktorí tu ţili. Po 

odchode z tábora sme všetci opustili tábor 

s myšlienkou – uţ nikdy viac! Teda, aby tento typ 

tábora uţ nikdy v našej budúcnosti nevznikol. 

Aby uţ ţiaden človek na Zemi nezaţil také 

utrpenie a hrôzu ako ľudia, ktorí tu našli svoju 

smrť! A preto, váţme si náš ţivot, naše rodiny, 

jedlo, pitie a všetko, čo máme a čo povaţujeme za samozrejmosť! Našim 

učiteľom ďakujeme za to, ţe sme mali moţnosť tábor navštíviť a odporúčame 

túto exkurziu kaţdému, pretoţe aţ potom nám skutočne dôjde, čo všetko vlastne 

máme.   

                                                  Pripravili: Zuzana Závodná, 9.C, Samuel Štefánik, 9.A 
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Rozhovor s pani 

učiteľkou Ing. 

Katarínou Spačkovou 
Kaţdoročne najviac detí zaklope na dvere 

kabinetu pani učiteľky Spačkovej. Je to spôsobené 

najmä tým, ţe pani učiteľka uţ dlhé roky pôsobí ako 

výchovná poradkyňa a ţiaci si k nej chodia po cenné 

rady, ktoré im pomôţu pri výbere ich ďalšieho 

napredovania. No v neposlednom rade je to aj preto, ţe pani učiteľka je veľmi obľúbená, 

vţdy s krásnym úsmevom na tvári a pripravená kaţdému pomôcť či poradiť.  

Začítajte sa spolu s nami do rozhovoru s touto úţasnou pani učiteľkou a dozviete sa 

mnoţstvo zaujímavých vecí, ktoré ste o nej ani netušili! 

 

Boli ste dlhoročnou šéfredaktorkou 

časopisu Domino 4. Prečo ste sa tohto 

lukratívneho postu vzdali ? 

Nenazvala by som to lukratívnym 

postom. Viesť viac krúţkov v škole 

súčasne by bolo priveľa (pozn. vediem 

krúţok technických zručností 

a matematický krúţok).  

Nechýba Vám táto 

práca? 

Vôbec mi nechýba, 

pretoţe je to časovo 

veľmi náročná práca. 

Okrem času stráveného 

pri príprave časopisu so 

ţiakmi v škole mi to 

ubralo aj dosť môjho 

voľného času.... 

Čím ste chceli byť, keď ste boli malá? 

Vzhľadom k môjmu veku (necítim sa 

byť stará ) si uţ moc nespomínam, 

ale v 8.ročníku, keď som sa 

rozhodovala, kam pôjdem na strednú 

školu, túţila som byť kynologičkou. 

Otec mi to nedovolil, tak som sa kvôli 

basketbalu (ktorý som aktívne hrávala) 

prihlásila na 

Elektrotechnickú 

priemyslovku.   

Viete si predstaviť, ţe 

by ste teraz prestali 

učiť? Akému inému 

povolaniu by ste sa 

venovali? 

Bez rozmýšľania – ÁNO! 

Určite by to bolo niečo 

z oblasti záhradnej 

architektúry alebo 
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lesníctva. A nebránila by som sa ani 

zaloţeniu vlastnej,  súkromnej firmy.  

Ktorý predmet v škole ste ako ţiačka 

mali najradšej a ktorý ste, naopak, 

neznášali? 

Najradšej som mala určite telesnú 

výchovu a slovenský jazyk. Nemala 

som rada chémiu, dejepis a zemepis. 

Dnes ma ale tieto oblasti zaujímajú. 

Pamätáte si, aké najväčšie huncútstvo 

ste ako dieťa vyviedli? 

Asi som nevyviedla, je to uţ dávno, 

ale určite sme si „nedovolili“ 

k vyučujúcim, spoluţiakom ani 

k rodičom to, čo  dnešní ţiaci. 

Priznávam, občas som pouţila pri 

písomke ťaháky. Ale môj otec bol 

učiteľ, tak to hovorí asi za všetko.... 

Vieme o Vás, ţe chováte kone. 

Venujete sa aj jazdeniu na koňoch?   

Kone chováme uţ skoro 20 rokov, ale 

starostlivosť o ne prevzala moja 

dcéra. Ak treba, uţ len pomôţem. 

Jazdím len rekreačne, zboţňujem 

vychádzky na koňoch (to ticho!), ale 

v poslednej dobe jazdím málo. 

Máte ich ustajnené doma? Zvládate 

všetku prácu a starostlivosť ohľadom 

týchto zvierat? 

Dve mladé kobylky máme ustajnené 

doma, jedna je na pasienkoch (a je 

tam veľmi spokojná  ). Je to veľmi 

náročné – kŕmenie, čistenie, veterinár, 

kováč, ..... Ale dcér to zvláda 

excelentne! 

Počuli sme o Vás, ţe ste kaţdoročnou 

účastníčkou Ponny Expresu. Môţete 

nám priblíţiť, čo je to za udalosť ?   

Jazda Pony Express sa organizuje 

kaţdoročne na počesť historického 

Pony Express, ktorého jazdci na 

koňoch prepravovali poštové zásielky 

na území USA na trase dlhej viac ako 

3000 km a jazdci celú trasu absolvujú 

bez prerušenia zhruba za 9 dní. My, 

Slováci, sme sa pripojili v roku 1999 

a zvládame trasu cca 55 km (Košice – 

Ţilina – Bratislava). Dvojica jazdcov si 

po úseku pribliţne 20 km odovzdáva 

poštové zásielky, ktoré si ľudia môţu 

poslať na tzv.poštových úradoch. 
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Počúvate country hudbu? Viete aj 

zatancovať nejaké country tance? 

Tento ţáner počúvam, okrem iných. 

A ak mi vyjde čas, rada sa zúčastním 

country festivalov, najnovšie v Českej 

republike, kde majú naozaj vysokú 

úroveň. A tanec? V rámci moţností 

áno....  

Keby ste mohli niečo zmeniť na našej 

škole, čo by to bolo? 

Aj to je dosť ťaţká otázka. Záleţí na 

tom, či sa to týka ľudí alebo 

vybavenia školy. Som spokojná, ale 

veľmi dúfam, ţe zrekonštruovaná škola 

nám vydrţí. Uţ ju treba len dovybaviť 

(PC učebne, podlahy v triedach, 

tabule, dataprojektory ....) 

a potom..... skrášľovať a znova 

modernizovať. 

Čo sa Vám nepáči na dnešných  

mladých ľuďoch? Myslíte si, ţe sú 

horší, ako boli mladí ľudia 

predchádzajúcich generácií? 

Tak to by bolo na knihu. Nenazvala by 

som dnešných mladých ľudí horšími, sú 

„iní“. Nezaţili to, čo predchádzajúca 

generácia, vyrastajú v úplne inej 

dobe. Chýba im viac skromnosti, 

trpezlivosti, súdnosti, pokory.... No 

nevravím, ţe je to na dlhšiu dobu? 

Skrátim to – deti sú obrazom svojich 

rodičov...   

Aké dopravné prostriedky dokáţete 

šoférovať? Viete, napríklad, jazdiť na 

traktore?  

Je toho dosť – vlastním vodičský 

preukaz na  osobné auto, motorku, 

traktor a osvedčenie na obilný 

kombajn (to uţ je neplatné, ale nemám 

dôvod si ho obnovovať). Keďţe mám 

vyštudovanú mechanizáciu, zvládnuť 

traktor a kombajn bolo súčasťou 

skúšky na vysokej škole.  

Keby ste mali moţnosť stretnúť sa 

s ktoroukoľvek významnou osobnosťou 

z histórie, kto by to bol a prečo? 

Ani nemusím rozmýšľať, určite by to 

bol Alexander Dubček. Vo svete je 

uznávaným predstaviteľom procesu 

demokratických premien vo východnej 

Európe. Patril medzi najvýznamnejších 

politikov československých dejín. 

A hoci sa o politiku veľmi nezaujímam, 

na jeho pamätné slová si často 

spomeniem: „ Nezahynie národ, ktorý 

sa riadi tak svojím rozumom, ako aj 

svedomím.“ 

 

 

Ďakujeme za rozhovor i fotografie! 

Pripravila: Nina Melicháreková, 5.B 
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Máte radi                                                                  ? 

 Dnes snáď uţ nenájdete ţiaka či študenta, ktorý by aspoň raz neochutnal nápoj 

s názvom Bubbleology. Dokonca mu mnohí natoľko prepadli, ţe ho pijú takmer denne 

a stále skúšajú nové a nové príchute. Viete, čo to vlastne je?   

Bubble tea predstavuje širokú škálu 

osvieţujúcich ochutených ovocných a 

mliečnych čajov. Tieto nápoje sa podávajú 

studené alebo teplé a sú do nich pridávané 

tapiokové perly, ktoré vysajete pomocou 

hrubej slamky. Je to 

zábavná mňamka!  

Tapiokové guľôčky 

sa niekedy nazývajú 

aj perly alebo „boba“, z ktorých sa podľa niektorých vyvinulo 

slovo „bubble“ (bublina). Nie je zaujímavé, ako sa jazyk mení? 

Pravý pôvod názvu bubble tea však pochádza z bubliniek, ktoré 

sa tvoria na povrchu nápoja počas energického miešania počas 

jeho prípravy. 

Korene bubble tea siahajú do 80. rokov na ostrov Tchaj-wan, 

kde bol tento nápoj prvý raz namiešaný. V dobe, kedy naši 

rodičia zúrivo skladali Rubikove kocky, nahrávali na kazety 

práve moderné pesničky a pretáčali ich obyčajným perom, ich  

rovesníci na Tchaj-wane trávili všetok svoj čas ţuvaním a 

usrkávaním nápoja, ktorý vyvolal davové 

šialenstvo. Hneď začal prenikať do ďalších 

častí sveta, najmä do ázijských štvrtí v 

Austrálii a Spojených štátoch amerických  

a ďalší stupeň tea-volúcie sa začal. Dnes 

uţ tento nápoj poznáme aj na Slovensku 

a stal sa ďalšou obľúbenou pochúťkou 

najmä medzi mladými ľuďmi.  

Pokiaľ ste ešte tento nápoj neochutnali, 

rozhodne to skúste !!! 
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Zahraničná exkurzia 

deviatakov 

Na začiatku tohto mesiaca, 

v dňoch 1.- 4. júna, sme sa my, ţiaci deviateho ročníka, zúčastnili exkurzie do 

Talianska. Cestovali sme 12 hodín, väčšinu cesty cez Rakúsko. Našou prvou 

zástavkou bolo uţ dlho očakávané „mesto módy“ -Miláno. Uţ od skorej šiestej 

hodiny sme prechádzali malebnými uličkami Milána a zastavovali sa pri krásnych 

historických pamiatkach či kostoloch. Pozreli 

sme si napríklad katedrálu Duomo, najväčšiu 

operu La Scala, hrad Sforzesco, Breru 

a mnoţstvo iných krás Milána. Neskôr sme sa 

presunuli k parku pri hrade, kde nás očarilo 

mnoţstvo psích miláčikov v ohradenom 

priestore parku. Na Slovensku môţeme 

o niečom takom iba snívať. Bola tu naozaj krásna príroda s rôznymi typmi rastlín 

a kríkov. Okolo obeda sme mali rozchod v Miláne, kde sme mali moţnosť si 

detailnejšie prezrieť pamiatky, navštíviť svetoznáme značky alebo ochutnať 

klasické talianske jedlá. Pochutnali sme 

si na výbornej talianskej zmrzline, 

ktorej kopček bol trikrát taký veľký 

ako slovenský. Bolo to poznať aj na 

cene, samozrejme. Po prezretí Milána 

sme sa presunuli do neďalekého 

Sirmione, ktoré leţí  pri jazere Lago di 

Garda. Toto malé mestečko nás doslova 
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uchvátilo. Videli sme tu Scaligerov hrad, 

ktorý predstavuje historický vstup do 

Sirmione. Bola tu i malá pláţ, krásne 

romantické reštaurácie na balkónoch 

a mnoţstvo výborných zmrzlinární. Na 

prehliadku tohto mestečka sme mali veľmi 

málo času, ale aj tak sme si ho naplno uţili a zopár z nás tajne dúfa, ţe sa sem 

o pár rokov vráti. Vo večerných hodinách sme sa presunuli do nášho hotela. Tu 

sme strávili jednu noc. Ráno sme mali pripravené raňajky formou bufetových 

stolov, pobalili sme sa a autobusom 

presunuli do talianskeho supermarketu. 

V supermarkete sme si nakúpili zásoby na 

celý deň a nasledujúcu noc do autobusu, 

darčeky pre rodinu, napríklad kvalitný 

olivový olej alebo cestoviny. Potom sme sa 

rozdelili na dve skupinky. Jedna odišla do 

mestečka Peschiera a druhá do veľkého zábavného parku Gardaland. V Peschiere 

sme boli síce len siedmi aj s pánom učiteľom Janským, ktorý sa obetoval a nás 

tým veľmi potešil. 9 hodín v tomto meste sme si naozaj 

skvelo uţili. Pozreli sme si nádherný kostol, staroveké 

opevnenia, nádherné úzke uličky a zákutia. Oddýchli sme 

si na móle pri jazere, kde sme si čas spríjemnili hraním na 

gitare, opaľovaním sa a rozprávaním našich príbehov. Okolo 

obeda sme sa išli naobedovať do krásnej reštaurácie 

kúsok od jazera. Tu si kaţdý vybral to, na čo mal práve 

chuť. Po obede sme išli do parku, kde sme sa 

poprechádzali a v obchodíkoch dokúpili nejaké suveníry. 
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Skupinka v Gardalande si zatiaľ uţívala mnoţstvo horských dráh, rôznych atrakcii 

či uţ vodných alebo vzdušných. Vyskúšali sme si tie najväčšie a najzábavnejšie 

atrakcie. Uţili sme si veľa smiechu, zábavy i trápnych situácii a myslím, ţe nikto 

z nás návštevu tohto zábavného parku neľutuje a vrátil by sa znova. Keď sme sa 

navečer obe skupinky stretli a nastúpili do autobusu, čakala nás posledná 

zástavka nášho výletu. Odviezli sme sa do neďalekého mesta Verona. Chceli sme 

si pozrieť preslávený balkón Romea a Júlie, no na naše sklamanie bol uţ 

zatvorený. Tak sme si aspoň pozreli večerné mesto, ochutnali výbornú zmrzlinu 

a spravili zopár fotiek. Po tejto poslednej zastávke sme všetci unavení nastúpili 

do autobusu a cestovali sme späť domov na Slovensko. Myslíme si, ţe táto 

exkurzia bola naozaj vydarená, kaţdý z nás si ju naplno uţil s ľuďmi, ktorí mu 

budú po ukončení deviateho ročníka najviac chýbať. Týmto výletom sme sa 

zároveň rozlúčili s našimi triednymi učiteľmi i s naším riaditeľom. Sme naozaj 

radi, ţe pán riaditeľ nám takúto exkurziu zorganizoval a všetkým, ktorí s nami 

boli, ďakujeme za ich čas strávený  s nami!    

  

 

 

 

 

 

Pripravili: Zuzana Závodná, 9.C, Samuel Štefánik, 9.A 
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Tvorivý kútik... 

 Dnešný tvorivý kútik venujeme kaţdoročnej literárnej súťaţi, 

ktorú organizuje Verejná kniţnica M. Rešetku v Trenčíne s názvom 

Píšem, píšem, píšeme. Tento ročník bol v poradí uţ 14.a zúčastnilo sa 

ho 33 škôl. Zo 177 hodnotených literárnych diel si krásne 2.miesto 

v kategórii próza odniesli dievčatá z 3.A triedy Slávka Ščuroková a Lea 

Bellová. Srdečne blahoţeláme!   
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Výtvarné práce 

 Trenčianske osvetové centrum v Trenčíne nedávno vyhlásilo  súťaţ s názvom 

CESTOVANIE V ČASE. Ţiaci mali výtvarne znázorniť, ako si predstavujú časy 

dávno minulé, budúcnosť či stroj času. Ako sa s touto témou popasovali naši ôsmaci? 

Posúďte sami.... 

 

 

 

 

 

 

                                                            

 

 

     Amy Hodţová, 8.C            Táňa Jurčacková, 8.C           Anna Šalátová, 8.C 

 

 

 

 

 

                                                                                                              Jessica Hlatká, 8.B 

 

 

                                                                                     

 

 

         Roland Šimuni, 8.A                        Veronika Gabrhelová, 8.A 
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                  Zabavte sa!  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Nájdi na obrázku Simpsonovcov 5 rozdielov 
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Zasmejte sa

 

Večer pred spaním číta mamičke dcérke, 

aby zaspala, na dobrú noc rozprávku. Po 

polhodine hovorí dcérka mamičke: 

- Mami, nemohla by si si ísť čítať niekde 

inde? Ja chcem uţ spať! 

  

Letí vrana po lese a kráka si:  

– Krá, krá, krá.  

Zrazu vrazí do stromu:  

– Čvirik, hrkú, jajaj, ako to bolo? 

  

Leţí mucha na stole a trepe nohami. Letí 

okolo druhá a pýta sa:  

– Aerobik, aerobik?  

– Biolit, biolit! 

  

Ide chlapček s kukučkovými hodinami 

a stretne druhého.  

– Kam  ideš? 

– K zverolekárovi. 

– A prečo? 

– Kukučka nekuká. 

   

Manţelka hovorí manţelovi: 

– Vypi ten liek. 

– Čo blázniš, veď nám ho dal veterinár 

pre nášho psa. 

– No práve, keď uvidí, ţe ho piješ, moţno 

ho vypije konečne aj on. 

  

Hádajú sa dvaja poľovníci, kto z nich má 

lepšieho psa. 

– Môj pes nájde moju stopu aj na druhý 

deň. Čo na to hovoríš? 

– Čo by som hovoril, okúp sa. 

 

Hosť si v reštaurácii pochutnáva na 

guláši. Pri jeho stole sedí malý pes 

a stále vrčí. Hosť konečne odloţí príbor 

a zavolá hlavného: 

– Prečo ten pes na mňa tak vrčí? 

– To bude asi preto, ţe jete z jeho 

taniera... 

    

Ide policajt po ulici a uvidí muţa, ako 

hryzie psa do labky. 

– Človeče, čo to má znamenať? Ihneď 

toho psa pustite! 

– Prepáčte, pán policajt, ale on začal. 

  

Hovorí suseda susede: 

– Stratil sa mi pes! Mala by som dať 

inzerát do novín! 

– Načo? Veď aj tak nevie čítať. 

 

Farár sa rozčuľuje: 

- Kostol prázdny, nikde nikoho, ani 

organista neprišiel. Kto dnes bude hrať? 

Kostolník odpovedá: 

- Slovensko s Kanadou. 

 

Malý Janko sa pozerá na brucho svojej 

veľkej sestry a pýta sa: 

– Čo tam máš? 

– Dieťatko. 

– A máš ho rada? 

– Veľmi. 

– Tak prečo si ho potom zjedla? 

 

 

 


